

Daily Income While You Are Hospitalised

Financial Support
When You Need It Most



You are in the hospital and you worry about the loss of income while being hospitalised.

A-Plus HospitalIncome and A-Plus HospitalIncome Extra are specially designed to provide you with the financial support when you need it most. These riders enhance your medical insurance by providing you daily income while hospitalised due to illness or injury.

A closer look at the benefits...

A-Plus *HospitalIncome* or A-Plus *HospitalIncome Extra* provides you with daily income for each day of hospitalization due to sickness or injury. The amount of daily income payable shall depend on the chosen plan.

✓ A-Plus HospitalIncome

- This is an optional premium paying rider attachable to a Traditional Life non-participating basic plan.
- It offers coverage up to age 70.
- There are 4 choices of daily income plans.

✓ A-Plus HospitalIncome Extra

- This is an optional unit deducting rider attachable to a regular premium Investment-Linked Insurance plan.
- It offers coverage up to age 100.
- Triple daily income is payable when you are confined in an Intensive Care Unit (ICU), for up to 20 days per any disability.
- There are 8 choices of daily income plans.

Summary of the benefits are as follow:

Benefits	A-Plus HospitalIncome	A-Plus HospitalIncome Extra*
Type of Plan	Traditional Life	Investment-Linked Insurance
Choice of Daily Income Plan	4 daily income plans ranging from RM 50 to RM 200, with multiples of RM50	8 daily income plans ranging from RM 50 to RM 400, with multiples of RM50
Daily Income	Up to 365 days for any one disability	Up to 1,000 days for any one disability
Coverage	Until age 70	Until age 100
Confinement in ICU	-	3 times of daily income up to 20 days for any one disability

* Subject to an aggregate lifetime limit of 2,000 times the daily benefit.

Find the answers to your questions here

Q Who is eligible for these riders?

A	Types of Rider	Minimum Entry Age	Maximum Entry Age
	A-Plus <i>HospitalIncome</i>	14 days	60 years old
	A-Plus <i>HospitalIncome Extra</i>	14 days	65 years old

Q What is the expiry age or term of these riders?

A	Types of Rider	Expiry Age / Term
	A-Plus <i>HospitalIncome</i>	Age 70 or the expiry of the basic plan, whichever is earlier.
	A-Plus <i>HospitalIncome Extra</i>	Age 100 or the expiry of the basic plan, whichever is earlier.

Q What is the minimum or maximum daily income that I can purchase?

A The minimum daily income is RM 50; while the maximum* daily income for A-Plus HospitalIncome is RM 200 and for A-Plus HospitalIncome Extra is RM 400 respectively.

* For non-income group (housewife, juvenile / student and retiree), the maximum daily income is RM 150.

Q How much annual premium / Cost of Insurance do I have to pay?

A Annual premium / Cost of Insurance (per RM 100 sum assured) for standard life, male, non-smoker, occupation class 1:

Types of Riders / Age	20 years old	35 years old	45 years old
A-Plus HospitalIncome	RM 150.00	RM 150.00	RM 150.00
A-Plus HospitalIncome Extra	RM 52.00	RM 52.00	RM 92.00

Note: Premium payable / Cost of Insurance deducted for these riders are depending on the attained age.

Q Will my premium / Cost of Insurance increase as my age increases?

Types of Rider	Premium / Cost Of Insurance
A-Plus HospitalIncome	The premium will increase as your age increases
A-Plus HospitalIncome Extra	The Cost of Insurance will increase as your age increases

Q Are the premiums / Cost of Insurance for these riders guaranteed?

A The premiums / Cost of Insurance for these riders are not guaranteed and the Company reserves the right to revise the premium / Cost of Insurance by giving the policyholders 3 months written notice prior to the next policy anniversary.

Q What are the fees and charges that I have to pay?

A There are no fees and charges other than the premium payable / Cost of Insurance deducted.

Q Are the premiums paid for these riders eligible for income tax relief?

A Yes, premiums paid for these riders may qualify you for a personal tax relief of up to RM 3,000 for medical and education insurance, subject to the final decision of the Inland Revenue Board of Malaysia.

For your attention

1. Exclusions

These riders shall not cover:

- a. Pre-existing illness; or
- b. Treatment or surgery for Specified Illness for a period of 120 days immediately preceding such treatment or surgery; or
- c. Any medical or physical conditions arising within 30 days from the Issue Date or Commencement Date of this rider, whichever is later except for covered injury; or
- d. Any disability caused by self-destruction, intentional self-inflicted injuries, willful exposure to danger or any attempt of self-destruction while sane or insane; or
- e. War, declared or undeclared, strikes, riots, civil war, revolution or any warlike operations; or
- f. Service in the armed forces in time of declared or undeclared war or while under orders for warlike operations or restoration of public order; or
- g. Any violation or attempted violation of the law or resistance to arrest; or
- h. Pregnancy, miscarriage or child birth; or
- i. Mental or nervous disorders, treatment of alcoholism, or drug abuse or any other complications arising therefrom or any drug not prescribe by a treating doctor; or
- j. Plastic/cosmetic surgery, circumcision, all corrective glasses, contact lenses and intraocular lens except monofocal intraocular lenses in cataract surgery; or
- k. Dental treatment unless necessitated by accidental injury; or
- l. Hospitalization primarily for investigatory purposes, diagnosis, X-ray examination, general physical or medical examinations, not incidental to treatment or diagnosis of a covered disability or any treatment which is not medically necessary and any preventive treatments, preventive medicines or examinations carried out by a physician, vitamins / food supplements and treatments specifically for weight reduction or gain; or
- m. Any treatment or investigation which is not medically necessary, or convalescence, custodial or rest care; or
- n. Ionizing radiation or contamination by radioactivity from any nuclear fuel or nuclear waste from process of nuclear fission or from any nuclear weapon material.

Note: The list is non-exhaustive. Please refer to the policy contract for the full list of exclusions.

2. Important Notes

- a. You should satisfy yourself that this rider will best serve your needs and that the premium payable under this policy is an amount you can afford.
- b. If the basic policy of the Traditional Life insurance to which this rider is attached, is cancelled within the 15-day free look period, the full premium less medical expenses (if any) will be refunded.
- c. If the basic policy of the Investment-Linked Insurance to which this rider is attached, is cancelled within the 15-day free look period, the unallocated premiums of the basic policy, value of units (if any), any insurance charges and Monthly Service Charge that have been deducted less medical expenses (if any) will be refunded.
- d. You are advised to refer to the sales illustration for further information.
- e. You should ensure that important information regarding this rider is disclosed to you and you understand the information disclosed. If there is ambiguity, you should seek clarification from the Company.
- f. Should you require additional information about medical and health insurance, you may also refer to the insurance info booklet on 'Medical and Health Insurance' available at all our branches or you can obtain a copy from your AIA Life Planner or visit www.insuranceinfo.com.my.
- g. It may not be advantageous to switch from one health plan to another, as you may be subject to new underwriting requirements, full waiting period and any applicable period for the exclusion of specific illnesses / pre-existing conditions of the new plan.
- h. Please note that premiums paid by business organisations are subject to the applicable tax imposed by the Government of Malaysia at the prevailing rate.

This write-up contains only a brief description of the product and is not exhaustive. It is recommended that you request for a copy of the AIA Sales Illustration to know more about this product. For a detailed explanation of its benefits, exclusions, terms and conditions, please refer to the policy contract.

Anda kini berada di dalam hospital dan anda bimbang tentang kehilangan pendapatan jika dimasukkan ke hospital.

A-Plus HospitalIncome dan A-Plus HospitalIncome Extra direka khas untuk memberi anda sokongan kewangan apabila anda amat memerlukannya. Rider-rider ini mempertingkatkan insurans perubatan anda dengan memberi pendapatan harian jika anda dimasukkan ke hospital akibat penyakit atau kecederaan.

Meneliti manfaat-manfaatnya...

A-Plus *HospitalIncome* atau A-Plus *HospitalIncome Extra* memberi anda pendapatan harian bagi setiap hari kemasukan ke hospital akibat penyakit atau kecederaan. Amaun pendapatan harian yang dibayar akan bergantung kepada pelan yang dipilih.

✓ A-Plus HospitalIncome

- Ini merupakan rider pilihan jenis pembayaran berpremium yang boleh dilampirkan kepada pelan asas Hayat Tradisional tanpa penyertaan.
- Ia menawarkan perlindungan sehingga umur 70 tahun.
- Terdapat 4 pilihan pelan pendapatan harian.

✓ A-Plus HospitalIncome Extra

- Ini merupakan rider pilihan jenis potongan unit yang boleh dilampirkan kepada pelan Insurans Berkaitan Pelaburan berpremium tetap.
- Ia menawarkan perlindungan sehingga umur 100 tahun.
- 3 kali ganda pendapatan harian akan dibayar apabila anda dimasukkan ke Unit Rawatan Rapi (ICU) sehingga 20 hari bagi mana-mana satu hilang upaya.
- Terdapat 8 pilihan pelan pendapatan harian.

Ringkasan manfaat-manfaat adalah seperti berikut:

Manfaat-Manfaat	A-Plus HospitalIncome	A-Plus HospitalIncome Extra*
Jenis Pelan	Hayat Tradisional	Insurans Berkaitan Pelaburan
Pilihan Pelan Pendapatan Harian	4 pelan pendapatan harian dari RM 50 hingga RM 200, dengan gandaan RM 50	8 pelan pendapatan harian dari RM 50 hingga RM 400, dengan gandaan RM 50
Pendapatan Harian	Sehingga 365 hari bagi mana-mana satu hilang upaya	Sehingga 1,000 hari bagi mana-mana satu hilang upaya
Perlindungan	Sehingga umur 70 tahun	Sehingga umur 100 tahun
Kemasukan ke dalam ICU	-	3 kali ganda pendapatan harian sehingga 20 hari bagi mana-mana satu hilang upaya

* Tertakluk kepada had seumur hidup agregat sebanyak 2,000 kali manfaat harian

Dapatkan jawapan kepada soalan-soalan anda di sini

Q Siapakah yang layak membeli rider-rider ini?

A	Jenis Rider	Umur Penyertaan Minimum	Umur Penyertaan Maksimum
	A-Plus <i>HospitalIncome</i>	14 hari	60 tahun
	A-Plus <i>HospitalIncome Extra</i>	14 hari	65 tahun

Q Apakah umur tamat atau tempoh tamat untuk rider-rider ini?

A	Jenis Rider	Umur / Tempoh Tamat
	A-Plus <i>HospitalIncome</i>	Sehingga umur 70 tahun atau tempoh tamat pelan asas, yang mana lebih awal.
	A-Plus <i>HospitalIncome Extra</i>	Sehingga umur 100 tahun atau tempoh tamat pelan asas, yang mana lebih awal.

Q Berapakah pendapatan harian minimum dan maksimum yang boleh saya beli?

A Pendapatan harian minimum ialah RM 50; manakala pendapatan harian maksimum* untuk A-Plus *HospitalIncome* ialah RM 200 dan A-Plus *HospitalIncome Extra* ialah RM 400.

* Untuk kumpulan tiada pendapatan (suri rumah, juvenil / pelajar dan pesara), pendapatan harian maksimum ialah RM 150.

Q Berapakah premium tahunan / Kos Insurans yang perlu saya bayar?

A Premium tahunan / Kos Insurans (untuk setiap RM 100 jumlah diinsuranskan) bagi kesihatan standard, lelaki, bukan perokok, kelas pekerjaan 1:

Jenis Rider / Umur	20 tahun	35 tahun	45 tahun
A-Plus <i>HospitalIncome</i>	RM 150.00	RM 150.00	RM 150.00
A-Plus <i>HospitalIncome Extra</i>	RM 52.00	RM 52.00	RM 92.00

Note: Premium yang perlu dibayar / Kos Insurans yang ditolak bergantung kepada umur yang anda capai.

Q Adakah premium / Kos Insurans saya akan meningkat apabila umur saya meningkat?

Jenis Rider	Premium / Kos Insurans
A-Plus <i>HospitalIncome</i>	Premium akan meningkat apabila umur anda meningkat
A-Plus <i>HospitalIncome Extra</i>	Kos Insurans akan meningkat apabila umur anda meningkat

Q Adakah premium-premium / Kos Insurans untuk untuk rider-rider ini terjamin?

A Premium-premium / Kos Insurans untuk rider-rider ini adalah tidak terjamin dan Syarikat berhak untuk mengubah premium / Kos Insurans dengan memberi notis bertulis 3 bulan terdahulu kepada pemegang polisi sebelum ulang tahun polisi berikutnya.

Q Apakah yuran-yuran dan caj-caj yang perlu?

A Tiada yuran-yuran dan caj-caj yang lain selain daripada premium yang perlu dibayar / Kos Insurans yang ditolak.

Q Adakah premium- premium yang dibayar untuk rider-rider ini layak mendapat pelepasan cuka?

A Ya, premium-premium yang dibayar untuk rider-rider ini melayakkan anda mendapat pelepasan cuka perseorangan sehingga RM 3,000 untuk insurans perubatan dan pendidikan, tertakluk kepada keputusan muktamad Lembaga Hasil Dalam Negeri Malaysia.

Untuk Perhatian Anda

1. Pengecualian

Rider-rider ini tidak melindungi:

- Penyakit Sedia Ada; atau
- Rawatan atau pembedahan bagi Penyakit Tertentu untuk tempoh 120 hari sebelum rawatan dan pembedahan tersebut; atau
- Mana-mana keadaan perubatan atau fizikal yang timbul dalam tempoh 30 hari pertama dari Tarikh Penyertaan atau Tarikh Mula rider, yang mana kemudian kecuali kecederaan yang disebabkan oleh kemalangan; atau
- Sebarang hilang upaya yang diakibatkan oleh pemusnahan diri, kecederaan diri yang disengajakan, pendedahan kepada bahaya secara sengaja atau sebarang cubaan pemusnahan diri dalam keadaan siuman atau tidak siuman; atau
- Peperangan, sama ada diisyiharkan ataupun tidak, mogok, rusuhan, perang saudara atau sebarang operasi sedia berperang; atau
- Berkhidmat dalam angkatan bersenjata semasa peperangan yang diisyiharkan ataupun tidak diisyiharkan atau semasa di bawah perintah untuk operasi sedia berperang atau memulihkan ketenteraman awam; atau
- Sebarang pelanggaran atau cubaan untuk melanggar undang-undang atau menentang daripada ditahan; atau
- Kehamilan, keguguran atau melahirkan anak; atau
- Penyakit mental atau penyakit saraf, rawatan ketagihan arak, atau penyalahgunaan dadah atau sebarang komplikasi lain yang timbul daripadanya atau sebarang dadah yang tidak dipreskripsi oleh doktor yang merawat; atau
- Pembedahan plastik/kosmetik, khatan, cermit mata untuk pembetulan penglihatan, kanta sentuh, kanta intraocular kecuali kanta intraocular monofocal dalam pembedahan katarak; atau
- Rawatan pergiwilan melainkan perlu dilakukan akibat kecederaan; atau
- Penghosiptalan terutamanya untuk tujuan penyiasatan, diagnosis, pemeriksaan sinar-x, pemeriksaan fizikal atau perubatan am, tidak berkaitan dengan rawatan atau diagnosis hilang upaya yang ditindungi yang tidak perlu dari segi perubatan dan apa-apa rawatan Pencegahan, ubat atau pemeriksaan Pencegahan yang dijalankan oleh pakar perubatan, vitamin/makanan tambahan dan rawatan khusus untuk mengurangkan atau menaikkan berat badan; atau
- Sebarang rawatan atau siasatan yang tidak perlu dari segi perubatan, atau penyembuhan, penjagaan atau rehat pulih; atau
- Pengjonian radiasi atau jangkitan melalui radioaktif daripada mana-mana bahan api nuklear atau sisa nuklear daripada proses pembelahan nuklear atau daripada apa-apa bahan senjata nuklear.

Note: Senarai ini adalah tidak menyeluruh. Sila rujuk kepada kontrak polisi untuk senarai pengecualian yang sepenuhnya.

2. Nota-nota Penting

- Anda harus memastikan rider ini memenuhi keperluan anda dan anda mampu membayar amaun premium yang perlu dibayar di bawah polisi ini.
- Jika pelan asas Hayat Tradisional dimana rider ini dilampirkan kepada, dibatalkan dalam tempoh percubaan 15 hari, premium yang telah dibayar dikurangkan perbelanjaan perubatan (jika ada) akan dipulangkan sepenuhnya.
- Jika pelan asas Insurans Berkaitan Pelaburan dimana rider ini dilampirkan kepada, dibatalkan dalam tempoh percubaan 15 hari, premium polisi asas yang tidak diperuntukkan, nilai unit (jika ada), sebarang caj insurans dan Caj Perkhidmatan Bulanan yang telah ditolak dikurangkan perbelanjaan perubatan (jika ada) akan dipulangkan sepenuhnya.
- Anda dinasihatkan supaya merujuk ilustrasi jualan untuk maklumat lanjut.
- Anda hendaklah memastikan bahawa maklumat penting mengenai rider ini dinyatakan kepada anda dan anda memahami maklumat yang dinyatakan itu. Jika terdapat ketidakpastian, anda hendaklah mendapatkan penjelasan daripada Syarikat.
- Sekiranya anda memerlukan maklumat tambahan mengenai insurans perubatan dan kesihatan, anda juga boleh merujuk buku kecil info insurans mengenai 'Insurans Perubatan Dan Kesihatan' yang boleh didapati di semua cawangan kami atau anda boleh mendapatkan satu naskah daripada Perancang Hayat AIA atau kunjungi www.insuranceinfo.com.my.
- Adalah tidak menguntungkan untuk bertukar daripada satu pelan kesihatan kepada pelan kesihatan yang lain kerana anda mungkin tertakluk kepada keperluan penajaan-jaminan yang baru, tempoh tangguh penuh dan sebarang tempoh yang dikenakan bagi pengecualian penyakit-penyakit tertentu / keadaan sedia ada dalam pelan baru itu.
- Sila ambil perhatian bahawa premium yang dibayar oleh organisasi perniagaan adalah tertakluk kepada cukai yang dikenakan oleh Kerajaan Malaysia pada kadar semasa.

Risalah ini hanya mengandungi keterangan ringkas mengenai produk ini dan tidak menyeluruh. Anda digalakkan untuk mendapatkan satu salinan Ilustrasi Jualan AIA untuk mengetahui dengan lebih lanjut mengenai produk ini. Untuk penjelasan terperinci berkenaan manfaat, pengecualian, terma dan syaratnya, sila rujuk kepada kontrak polisi.

当您住院时，无可避免的，您会因将失去收入而担心。

A-Plus HospitalIncome 以及 A-Plus HospitalIncome Extra 特别在您最需要的时候提供财务支撑。这些附条不仅加强医药保单的保障，也提供您因疾病或受伤而导致住院的每日收入。

再仔细看看有关的利益...

A-Plus HospitalIncome 以及 A-Plus HospitalIncome Extra 提供您因疾病或受伤而导致住院的每日收入。每日收入的数额将取决于您所选择的计划。

✓ A-Plus HospitalIncome

- 这是一个选择性附条，并附加于传统人寿非分红的基本保单；
- 它提供保障至70岁；
- 共有4个选项的每日收入计划。

✓ A-Plus HospitalIncome Extra

- 这是一个选择性单位扣除的附条，并附加于定期保费投资联结保险计划；
- 它提供保障至100岁；
- 支付三倍的每日收入，若你入住深切治疗部，惟每宗残疾长达20天；
- 共有8个选项的每日收入计划。

利益的总结如下：

利益	A-Plus HospitalIncome	A-Plus HospitalIncome Extra*
计划类别	传统人寿	投资联结保险
每日收入计划选项	4个每日收入计划， 每日收入介于 RM 50 至 RM 200, 以 RM 50 的倍数增加	8个每日收入计划， 每日收入介于 RM 50 至 RM 400, 以 RM 50 的倍数增加
每日收入	任何一宗残疾长达 365 天	任何一宗残疾长达 1,000 天
保障期	直至 70	直至 100 岁
入住深切治疗部	-	三倍的每日收入， 每宗残疾长达 20 天

*限制于最高终生2,000次的每日利益。

在此寻找您问题的答案

① 谁符合资格购买这些附条？

A	附条类型	最低投保年龄	最高投保年龄
	A-Plus HospitalIncome	14 天	60 岁
	A-Plus HospitalIncome Extra	14 天	65 岁

② 此附条的届满年龄或期限是多久？

A	附条类型	届满年龄 / 期限
	A-Plus HospitalIncome	70岁或基本保单届满，视何者为先。
	A-Plus HospitalIncome Extra	100岁或基本保单届满，视何者为先。

Q 我可购买的最低及最高每日收入是多少?

A 最低的每日收入为 RM 50 ; A-Plus *HospitalIncome* 的最高*每日收入为 RM 200, A-Plus *HospitalIncome Extra* 的最高每日收入则是 RM 400。

* 对于无收入群 (家庭主妇, 未成年受保人 / 学生以及退休人士), 最高每日收入为 RM 150。

Q 我该缴付的年度保费 / 保险费用是多少?

A 根据拥有标准健康, 非抽烟者及职业等级1的男性年度保费 / 保险费用 (每 RM 100 的保额) :

附条类型 / 年龄	20岁	35岁	45岁
A-Plus <i>HospitalIncome</i>	RM 150.00	RM 150.00	RM 150.00
A-Plus <i>HospitalIncome Extra</i>	RM 52.00	RM 52.00	RM 92.00

备注: 保费 / 保险费用扣除将根据您届时的年龄扣除。

Q 保费 / 保险费用是否会随着我的年龄增长而增加?

A 附条类型	保费 / 保险费用
A-Plus <i>HospitalIncome</i>	其保费将会随着您年龄的增长而增加。
A-Plus <i>HospitalIncome Extra</i>	其保险费用将会随着您年龄的增长而增加。

Q 这些附条的保费 / 保险费用是否获得保证?

A 这些附条的保费 / 保险费用是不受保证的。公司有权修改其保费 / 保险费用, 并在下一个保单周年的 3 个月之前, 以书面通知保单持有人。

Q 我该支付的费用及收费是多少?

A 除了保费 / 保险费用, 您无需缴付其他的费用及收费。

Q 这些附条的保费是否享有税务减免?

A 是的, 这些附条的保费可让您在医疗及教育保险组别里享有高达RM 3,000的个人税务减免, 惟需经过马来西亚内陆税收局的最终决定。

敬请留意:

1. 不受保情形

这些附条将不会支付:

- a. 已存在的疾病; 或
- b. 特定疾病的治疗或手术, 发生在其治疗或手术前的120天内; 或
- c. 任何医药或身体状况(意外受伤除外)发生在附条发出日期或生效日期后的首30天内, 视何者为后; 或
- d. 神智清醒或不清醒的情况下自残, 企图自残或有意造成的伤害; 或
- e. 任何已宣布或未宣布的战争, 罢工, 暴乱, 内战, 或革命或任何军事行动; 或
- f. 在已宣布或未宣布的战争, 或任何军事行动命令下, 或恢复公共秩序时服务; 或
- g. 任何违反或企图违反法律或拒捕; 或
- h. 怀孕, 流产或分娩; 或
- i. 精神或神经失调, 酗酒治疗, 滥用药物, 任何其他并发症或服用任何未经治疗医生的处方药物; 或
- j. 整型 / 整容手术, 包皮环切, 所有的修正眼镜, 隐形眼镜和人工晶状体 (白内障手术的单焦点人工晶状体除外); 或
- k. 牙齿治疗, 因意外而必须进行的牙齿治疗除外; 或
- l. 以检验调查为主的住院, 诊断, 光检验, 普通身体或医药检验, 或非医学上必要的治疗, 或医师执行的预防性治疗及药物, 或为减重和增重的维他命 / 食物补充及治疗; 或
- m. 任何治疗或调查, 并无需医疗的, 或疗养, 监护或休养护理; 或
- n. 任何核子分裂或武装所释放的核子燃料及废物所造成的离子放射或放射性污染。

备注: 此不受保情形并不详尽。请参阅保单契约以获取详细的不受保情形。

2. 重要备注

- a. 您应确保此附条最能迎合您的需求以及您有能力负担在此保单所须缴付之保费。
- b. 如果此附条附加于的传统人寿保单在15天的免费阅览期内撤消, 您已缴付之保费数额, 减去医药开销 (若有), 将全数退还。
- c. 如果此附条附加于的投资联结保险计划在15天的免费阅览期内撤消, 其基本保单所未分配的保费, 单位价值 (若有), 保险费用以及每月服务费, 减去医药开销 (若有), 将全数退还。
- d. 请您参考销售说明书以获取进一步的详情。
- e. 您应确保关于此附条的重要资料都已向您透露, 而您也了解这些资料。若您有所疑惑, 应向保险公司寻求更清楚的解说。
- f. 欲知有关医疗和健康保险, 您可在我们分行获取“医疗与健康保险”小册子, 或向您的AIA寿险策划师索取或到www.insuranceinfo.com.my查阅。
- g. 从一种健康保单转换至另一种也许对您没有好处, 因为您必须遵守新保单的条件、等待期及适用于免除特定疾病 / 原已存在状况的任何期限。
- h. 请注意由商业机构所支付的保费须遵守马来西亚政府按现行税率征收适当的税费。

此小册子仅包含了产品的概要简述, 并不详尽。因此建议您参考AIA销售说明书以更了解此产品。欲获取详细的保单利益, 不受保情形, 规则与条款, 请参阅您的保单契约。

(This page is intentionally left blank)
(Muka surat ini sengaja dibiarkan kosong)
(此页是特意留着空白的)

Contact Us & Find Out More

Hubungi kami untuk maklumat lanjut 联络我们以了解更多

If you have any further queries, kindly contact your AIA Life Planner / AIA authorized representative at:
Sekiranya anda mempunyai pertanyaan lanjut, sila hubungi Perancang Hayat AIA / wakil AIA yang disahkan:
若您有任何疑问，请联系您的AIA寿险策划师 / 授权代理人：



Underwritten by:

AIA Bhd. (790895-D)
Menara AIA, 99 Jalan Ampang,
50450 Kuala Lumpur.
Care Line: 1300 88 1899
Tel: 03-2056 1111
Fax: 03-2056 3891

AIA.COM.MY

AIA Bhd. is licensed under the Financial Services Act 2013 and regulated by the Central Bank of Malaysia
(Bank Negara Malaysia).
AIA Bhd. adalah dilesenkan di bawah Akta Perkhidmatan Kewangan 2013 dan dikawal selia oleh Bank Negara
Malaysia.